
coNsrlrul JUDETEAN BUZAU

PROCES - VERBAL
incheiat in gedinta extraordinari a

Consiliului Judetean Buziu
din data de 3O iulie 2O1O

Lucrdrile gedintei sunt conduse de domnul Mocanu Victor -
Pregedintele Consi l iului Judetean BuzEu.

La lucrdrile gedintei pafticipS: vicepregedintii Consiliului
Judetean Drdgoi Emilian gi Manolescu Cecilia gi consilierii judeteni,
Barna Mariana, Bodea Gheorghe, Bita Adrian, Baciu Gabriel,
Cirlan Gheorghe, David $tefan, Dobricd Dumitru, Ene Dumitru,
Faifer Ioan, Ghinioiu Constantin, Il ieg Alina, Ivagcu D5nut,
Mateegescu Ioan - Caton, Munteanu Sorin, Munteanu Mariana
Anuta, Mocanu Liviu Mihai l ,Neagu Petre Emanoil ,  Olariu
Vasile, Popescu D. Ion, Pitig Cornel, Podeanu Aurelian, Rinciog
Dan, Rogioru Claudia Cecilia, ScSntei Faustin - Doru,Tudor
Mariana - Carmen, Voicu Constantin .

Au absentat: - Burducea Adrian, Vioiu Cristinel - Nicolae,
Istrate $tefan, Enescu Liviu Adrian aflati in concediu de
odihnS.

t<

La lucriri le gedintei mai particip5 doamna Dumitra Drdghici -
Secretarul Judelului, doamna Oprea Mirela - director executiv al
Directiei juridice gi administratie publicd localS a Consiliului
Judetean, domnul Liviu Ciolan - director al Directiei economice a
Consiliului Judetean, Lungu Constantin director executiv al
Directiei pentru administrarea patrimoniului gi investiti i a
Consi l iului Judetean Buzdu.



De asemenea, la lucrdrile gedinlei mai participd
reprezentanti ai presei, radiourilor gi posturilor locale de
televiziune, reprezentanti ai unor partide, precum gi ai unor
organizati i neg uve rn a me nta le.

*

Domnii consilieri au fost convocali la gedinla ordinard prin
convocare scris5 cu num5rul de inregistrareTOsz/27.07.20t0.

t<

in deschiderea lucrdrilor gedinlei ordinare a Consiliului
Judetean Buzdu, domnul Pregedinte al Consiliului Judelean
Mocanu Victor, a spus:

- BunE dimineata Si bine ali venit la gedinla extraordinarS a
Consi l iului Judetean din 30 iul ie 2010.

tn temeiui art. 94, alin. (2), din Legea nr. zLs/2ooL a
administratiei publice locale, republicatS, cu modific|ri le gi
completdrile ulterioare, prin Dispozilia Pregedintelui nr. 286 din
27 iulie 2010, Consiliul Judelean Buzdu a fost convocat astfizi, 30
iulie d.c., in gedint5 extraordinarS.

La gedint5 sunt prezenli 28 consilieri judeleni.
Lipsesc 4 consilieri judeteni - Burducea Adrian, Vioiu Cristinel

Nicolae, Istrate gtefan, Enescu Liviu Adrian aflali in
concediu de odihn5.

$edinta este legal constituit5 gi igi poate desf5gura lucririle.

*

Pentru gedinta de ast5zi vd propun urmdtoarea ordine de zi:

I. PROIECTE DE HOTARARI PRIVIND:

1. Aprobarea num5rului de personal, a num5rului de funclii
publice, a organigramei gi statului de funclii pentru aparatul de
specialitate al Consiliului Judelean Buz5u.

2. Aprobarea num5rului de personal, a num5rului de funclii
publice, a organigramei gi statului de funclii pentru aparatul de
specialitate al Directiei Judetene de Eviden!5 a Persoanelor Buz5u.



3. Aprobarea num6rului de personal, a num5rului de functi i
publice, a organigramei gi statului de functii pentru Camera
AgricolS Judetean5 Buz5u.

4. Aprobarea mentinerii num5rului de personal,
organigramelor gi statelor de functii ale institutii lor de culturd
aflate sub autoritatea Consiliului Judetean BuzEu in aplicarea
prevederilor Ordonantei de Urgent6 a Guvernului nr.63/2010.

5. Completarea Planului de-achizigi i  pubtice al Consi l iului
judetean Buz5u in anul 2010.

rr. TNFoRMART, NOTE, TNTERPEdRT

1. M5suri in aplicarea Ordonantei de Urgentd a Guvernului
nr. L62/2OOB gi a HG nr. 529/2OIO privind preluarea
managementului asistentei medicale a Spitalului Judetean de
Urgent5 Buz5u la Consiliul Judetean BuzEu, cu proiectul de
hotdrdre initiat in acest sens. 

*

De asemenea, vi propun tot Tn regim de urgen!5 s5 mai
suplimentim ordinea de zi cu proiectul de hotdrdre pentru
aprobarea documentatiei tehnico-economice de realizare a unor
lucr5ri finantate din bugetul propriu al judetului Buz5u precum gi
cu proiectele de hotdr6re pentru aprobarea Tn formS revizuit5 gi
actualizat6, a cererilor de finantare din fonduri europene pentru
cele 3 gcoli speciale, Centrul de Asistent6 Medico-SocialS
Pogoanele gi pentru Ambulatoriu de Specialitate Integrat
Spitalului Judetean Buz5u. Aceste ultime proiecte de hot5rSre
sunt in fapt rectificdri ale hot5rSrilor adoptate in ultima gedintd
ordinari din data de 23 iulie urmare ingtiint5rii ADR Brdila din
data de 29 iulie ac de a mentine TVA-ul de t9o/o pentru acele
servicii / lucrdri deja realizate gi plStite in cadrul acestor proiecte.

Supun aprob5rii ordinea de zi astfel enuntatS.
Supus5 la vot, ordinea de zi a fost aprobati cu 29 voturi

,,pentru" de cei 28 de consilieri judeteni prezenti la gedintH gi
Pregedintele Consiliului Judetean.



Proiectele de hotdr6re inscrise pe ordinea de zi astfel
aprobatS, au fost analizate gi discutate 9i in unele gedinte ale
comisi i lor de special i tate din zi lele de 26 9i 28 iul ie a.c. Vd propun
si trecem la desfSgurarea lucrdrilor gedintei.

1. Supun votului dumneavoastr5 proiectul de hotd16re
privind aprobarea numErului de personal, a numErului de functi i
publice, a organigramei gi statului de functii pentru aparatul de
specialitate al Consiliului Judetean Buzdu, cu precizarea cd am
luat act de observatia din unele comisii cu privire la proiectarea in
organigramd a Directiei de Dezvoltare Regionali ca gi coordonare
la unul din vicepregedinti gi sunt de acord.

Domnul Popescu D. Ion: Domnule Pregedinte, nu ar fi
fost bine si ne prezentati forma anexat5 cu vicepregedintele?

Domnul Mocanu Victor: Deci mi-am insugit acest
amendament.

Doamna Oprea Mirel?r - Rectificarea o vom face in forma
definitivd a hotd16rii. Domnul pregedinte gi-a Tnsugit aceastd
observatie.

Domnul Mocanu Victor: Hot5r6rea apare cu insugirea
respectiv5.

Domnul Popescu D. Ion: - Vot5m un proiect de hot5r6re
care nu gtim cum va ardta.

Domnul Mocanu Victor:- Proiect de hot5r6re la care
dumneavoastrd agi fdcut nigte observatii, pe care eu mi le-am
insugit gi hot5r6re aga va apare.

Domnul Popescu D. Ion: - Haideti sE le trecem in
organigramS, domnule Pregedinte.

Domnul David $tefan: - La momentul in care se va verifica
procesul verbal veti reg5si aceste modificdri.



Domnul Popescu D. Ion:- Este normal sE avem o
organigramd cum o avem in momentul de fatd?

Domnul Mocanu Victor: Atunci ceea ce am vorbit eu
pdni acum nu trebuia sH spun, era deja f5cut. Noi am propus un
proiect de hot5r6re, dumneavoastrd veniti cu nigte amendamente,
eu mi le-am insugit gi acum supun votului proiectul de hot5rdre cu
amendamentele propuse de dumneavoastrS. Cine este ,,pentru".

Supus la vot, proiectul de hot5r6re a intrunit 13 voturi
,,pentru" (Baciu Gabriel, Dobricd Dumitru, Neagu Petre - Emanoil,
Pitig Cornel, Munteanu Mariana Anuta, Rinciog Dan, Bodea
Gheorghe, Barna Mariana, Rogioru Claudia, David $tefan, C?rlan
Gheorghe, Ivagcu DHnut gi Pregedintele Consiliului Judetean
Buzdu) gi 16 voturi ,,impotrivd" (Drdgoi Emilian, Manolescu Cecilia
, Bita Adrian, Ene Dumitru, Faifer Ioan, Ghinioiu Constantin, Il ieg
Alina, Sc6ntei Faustin - Doru, Tudor Mariana Carmen,
Mateegescu Ioan - Caton, Munteanu Sorin, Mocanu Liviu - Mihai,
Voicu Constantin, Popescu D. Ion, Olariu Vasile, Podeanu
Aurel ian).

Domnul Mocanu Victor: Deci nu aprobdm organigrama
Consiliului Judetean, incetdm activitatea in Consiliul Judetean?

Domnul Popescu D. Ion: - Domnule Pregedinte, haideti sd
se facd modificarea in organigramd. Altfel vot5m ceva orb.

Domnul Mocanu Victor: - Bine, facem acum modificarea.
PdnH atunci vE rog sE continudm gedinta 9i vom relua votul la
acest proiect de hotdr6re c6nd va fi gata modificarea.

2. VE supun votului proiectul de hotdr6re privind aprobarea
numdrului de personal, a numdrului de functi i  publ ice, a
organigramei gi statului de functii pentru aparatul de specialitate
al Directiei Judetene de Evident6 a Persoanelor Buzdu.



Nu au fost interventii, Proiectul de hotirdre, supus la vot a
fost aprobat cu 29 de voturi ,,pentru" de cei 28 de consilieri
judeteni prezenti gi Pregedintele Consiliului Judetean Buzdu.

3. Supun votului dumneavoastr5 proiectul de hotd16re
privind aprobarea numErului de personal, a numdrului de functii
publice, a organigramei gi statului de functii pentru Camera
AgricolE JudeteanS Buz5u.

Nu au fost interventii. Proiectul de hotdrdre, supus la vot a
fost aprobat cu 29 de voturi ,,pentru" de cei 28 de consilieri
judeteni prezenti gi Pregedintele Consiliului Judetean Buzbu.

4. VA supun votului proiectul de hotdrdre privind aprobarea
mentinerii numdrului de personal, organigramelor gi statelor de
functii ale institutii lor de culturd aflate sub autoritatea Consiliului
Judetean Buzdu in aplicarea prevederilor Ordonantei de Urgentd a
Guvernului nr. 63/2OLO.

Nu au fost interventii. Proiectul de hot5rdre, supus la vot a
fost aprobat cu 29 de voturi ,,pentru" de cei 28 de consilieri
judeteni prezenti gi Pregedintele Consiliului Judetean Buzdu.

5. Supun votului dumneavoastrS proiectul de hot516re
privind completarea Planului de achizit i i  publ ice al Consi l iului
judetean Buzdu in anul 2010.

Nu au fost interventii. Proiectul de hot5r6re, supus la vot a
fost respins intrunind numai 13 voturi ,,pentn)" - (Baciu Gabriel,
Dobric5 Dumitru, Neagu Petre - Emanoil, Pitig Cornel, Munteanu
Mariana - Anuta, Rinciog Dan, Bodea Gheorghe, Barna Mariana,
Rogioru Claudia, David $tefan, Cidan Gheorghe, Ivagcu DHnut gi



Pregedintele Consiliului Judetean Buzdu) gi 16 voturi ,,impotrivd"
(DrSgoi Emilian, Manolescu Cecilia , Bita Adrian, Ene Dumitru,
Faifer Ioan, Ghinioiu Constantin, Il ieg Alina, Scdntei Faustin
Doru, Tudor Mariana Carmen, Mateegescu Ioan Caton,
Munteanu Sorin, Mocanu Liviu - Mihai, Voicu Constantin, Popescu
D. Ion, Olariu Vasi le, Podeanu Aurel ian).

Domnul Mocanu Victor: - Au fost probleme in gedintele de
comisi i?

Doamna Dumitra Drighici: - Nu, tn gedintele de comisii nu
au fost probleme.

Domnul Mocanu Victor: Domnilor consilieri, intrerupem
un proiect european, cu bani europeni. Deci nu se realizeazd,
proiectul se suspendd. Vd rog sd dati un rEspuns, totugi nu puteti
sE stati muti.

6. Supun la vot proiectul de hotdr6re privind aprobarea
protocolului de predare preluare a managementului asistentei
medicale pentru Spitalul Judetean de Urgent5 Buzdu.

Nu au fost interventii. Proiectul de hotdrdre, supus la vot a
fost aprobat cu 29 de voturi ,,pentru" de cei 28 de consilieri
judeteni prezenti gi Pregedintele Consiliului Judetean Buz5u.

Domnul Ghinioiu Constantin: - Domnule Pregedinte, de
principiu sunt de acord cu aceast5 m5surS, dar, dac6 noi vot5m
aga f5ri sE avem discerndmdnt in problema aceasta cred cE nu
este deloc corect. Eu cred cE mulli dintre noi nu am citit ultimul
afineat din Ordonanta de Urgenll  B/2010 care spune cam aga:"
Autoritdtile administratiei publice locale sunt abilitate sd dispund
m5surile necesare spre a intdmpina aparil ia unor noi obligalii
restante de platd la nivelul unit5tilor sanitare din reteaua proprie,
precum gi pentru stingerea obligatiilor de plat5 inregistrate la
nivelul acestor unit5ti incepdnd cu data incheierii protocolului de
predare primire". Legat de acest articol eu v-a5 face
dumneavoastr5 urm5toarea observatie. Cred cd ar fi necesar ca in



acest protocol sE introducem un articol prin care sd obligdm
Guvernul, Ministerul SbndtSfii, ca in decurs de cel mult o lund sd
fac5 o rectificare de buget. Din ce motiv? Spitalul judetean la total
cheltuiel i  pe primele 6luni a cheltuit  deja B5o/o din prevederi le
bugetare.

De asemenea, sunt o serie de cheltuieli cum ar fi la
materiale de curitenie din 68.850 mii lei prevederi bugetare a
cheltuit 760/o gi mai are de cheltuit t6.234 mii lei. La fel la
materiafe sanitare a cheltuit deja 979/o, din 474,2L2 mii lei mai
are de cheltuit doar 13.636 mii' lei. Nu este at6t de grav cd
spitalul inregistreazd nigte datorii, este foarte grav cE ei pe anul
2010 au depSgit cu foarte mult cheltuieli le planificate pe
semestrul l, fapt care creeazd nigte greut5ti 5i nu Stiu ce se va
int6mpla cu acest alin.(5) care este prevdzut Tn ordonantS. Noi i i
prelu5m, dffi votat deja, dar nu am incredere cd problema va fi
rezolvat5 mai bine de c5tre noi intr-o situatie de acest gen. FdrE
o rectificare de buget care sd echilibreze bugetul anului ZOLA gi sd
putem Tn 2011 sd linem din frdu tot ce este Tn neregul5 la aceastS
unitate, nu va fi deloc simplu dup6 p5rerea mea.

9i de asemenea, ce am hotdr6t noi ca penalit5tile sE le
plSteascS din surse proprii, cine se pricepe putin Ia contabilitate,
dacd noi aveam in debit acum cele 2,8 milioane de lei, eram
siguri cH se soldeaz5 aceste penalitEti, dar dacd noi sursele
acestea proprii le incasSm pe tot anul 2010 gi intre timp
penalititile acestea curg in continuare, nu gtiu cum se vor mai
solda aceste penalit5ti.

Domnul David $tefan: - Cred cE sunteti cei mai autorizati
sE solicitali o rectificare bugetar5 Guvernului pe care il
reprezentati.

Domnul Ghinioiu Constantin: - Rectificarea trebuie sH fie
prinsS in protocol.

7. Domnul Mocanu Victor in continuarea lucr5rilor gedinfei
a spus:



- Vd supun votului proiectul de hotSrdre pentru aprobarea
documentatiei tehnico-economice de realizare a unor lucrtri
finantate din bugetul propriu al judetului Buzdu?

Nu au fost interventii. Proiectul de hotdrdre, supus la vot a
fost aprobat cu 29 de voturi ,,pentru" de cei zB de consilieri
judeteni prezenti gi Pregedintele consiliului Judelean Buz5u.

8. VE supun votului proiectul de hot5rdre pentru aprobarea
documentatiei tehnico-economice pentru,,Reabilitarea Centrului
de Asistenti Medico-socialS Pogoanele, judelul Buzdu", pentru
stabilirea contributiei Consiliului judelean Buzdu gi asumarea
responsabilitdtilor acestuia - forma revizuitd gi actualizat5 -.

Nu au fost interventii. Proiectul de hot5rdre, supus la vot a
fost aprobat cu 29 de voturi ,,pentru" de cei zB de consilieri
judeteni prezenti gi Pregedintele consiliului Judelean Buz5u.

9. Supun votului dumneavoastr5 proiectul de hot516re
privind aprobarea documentatiei tehnico-economice pentru
,,Extindere clSdire cu dot5rile corespunzdtoare gi modern izare
utif it5ti la Centrul gcolar de Educalie Incluziv5 Buzdu", pentru
stabilirea contributiei Consiliului judelean BuzSu gi asumarea
responsabilit5tilor acestuia ImbundtSlirea infrastructurii sociale-
formd revizuitd gi actualizat6 -.

Nu au fost interventii. Proiectul de hotdrdre, supus la vot a
fost aprobat cu 29 de voturi ,,pentru" de cei 28 de consilieri
judeteni prezenti gi Pregedintele consiliului Judelean Buz5u.

'*

*

10, Supun la vot proiectul
documentatiei tehnico-economice

*

de hot5rdre privind aprobarea
pentru ,,Extindere clSdire cu



dotdrile corespunzdtoare gi modernizare utilitdti la Liceul pentru
deficienti de vedere Buzdu", pentru stabilirea contributiei
Consiliului judetean BuzSu 9i asumarea responsabilit5tilor
acestuia - form5 revizuit5 gi actualizat5 -.

Nu au fost interventii. Proiectul de hotdrdre, supus la vot a
fost aprobat cu 29 de voturi ,,pentru" de cei 28 de consilieri
judeteni prezenti gi Pregedintele Consiliului Judetean Buzdu.

11. Vd supun votului proiectul de hot5r6re pentru aprobarea
documentatiei tehnico-economice pentru,,Extindere cl6dire cu
dotdrile corespunzdtoare gi modernizare utilitdti la $coala SpecialS
nr. 2 Buzdu", pentru stabilirea contributiei Consiliului judetean
Buz6u gi asumarea responsabilitdtilor acestuia - form5 revizuit5 gi
actualizat5 -.

Nu au fost interventii. Proiectul de hotdrdre, supus la vot a
fost aprobat cu 29 de voturi ,,pentru" de cei 28 de consilieri
judeteni prezenti gi Pregedintele Consiliului Judetean Buz5u.

L2, Supun votului dumneavoastrd proiectul de hotSr6re
pentru aprobarea documentatiei tehnico economice pentru
,,Modernizarea Ambulatoriului de Specialitate Integrat Spitalului
Judetean de Urgentd Buzdu", pentru stabilirea contributiei
Consiliului judetean BuzEu gi asumarea responsabilit5tilor
acestuia - forma revizuit5 gi actualizatd -.

Domnul Ghinioiu Constantin: Domnule Pregedinte, aici
am urmdtoarea observatie: eu cred cH era necesar ca domnul
director economic sE ne spunE, noi facem modificarea asta
datorit5 cregterii TVA -ului, dar din ce capitol se scade din bugetul
judetului ca sE putem sd plus5m cu TVA-ul acesta la
docu mentatiile acestea?

10



Domnul Mocanu Victor: - Toate aceste proiecte sunt tn
faza de cerere de finantare, nu am ajuns in faza de finantare.

Nu au mai fost alte interventii. Proiectul de hot5rdre, supus
la vot a fost aprobat cu 29 de voturi ,,pentru" de cei 28 de
consilieri judeteni prezenti 9i Pregedintele Consiliului Judetean
Buzdu.

*

1. La punctul II al ordinii de zi, v-am pus la dispozitie
acordul de parteneriat in cadrul proiectului ,,Cregterea accesului la
servicii de preventie medicalS primard pentru copiii gi adolescentii
din Romdnia. Alimentatia s5ndtoas5 gi activitatea fizicd in r6ndul
copiilor gi adolescentilor din Rom6nia", initiat de Ministerul
Sdndtdtii cu finantare de la Guvernul Norvegiei. Vd solicit acordul
pentru perfectarea acestui document.

Cine este pentru ?

Toti cei 28 de consilieri judeteni prezenti la gedintd gi
Pregedintele Consiliului Judetean Buzdu, au fost de acord cu
perfectarea acordului de parteneriat.

2, De asemenea, aveti la mapd gi o NotE privind m5surile de
infSturare a efectelor produse de calamitdtile naturale pe DJ t|z
L, km 13+L02 - km 13+250 gi DJ 103 P.

Domnii/doamnele consilieri judeteni au luat act de continutul
notei. 

*

Domnul Mocanu Victor: Pentru faptul cd timp de 4
incerc5ri nu am reugit sd trecem proiectul Master Plan al judetului
Buz5u, ieri Ministrul Mediului a fost ?n judetul Buzdu, Si poate ati
auzit gi pozitia d6nsului, vb solicit ca fiecare grup de consilieri
judefeni sE desemneze o persoan5 care, miercuri - 4 august, sE
meargd impreun5 cu mine la Ministerul Mediului pentru a vedea

l l



ceea ce inseamn5 neaprobarea acestui Master Plan. Votul la
urmdtoarea gedintd a Consiliului Judelean vis-a-vis de Master
Plan se va face prin nominalizare direct5 pentru cE de acum incolo
incepe rdspunderea personalS.
Deci, rog fiecare grup de consilieri sE nominalizeze o persoan5
care miercuri sE fie disponibild sE mearg5 cu mine la Ministerul
Mediului. DacH doriti, dacd nu doriti inseamn5 ct nu mai este
nicio problem6 cu proiectul privind Master Planul.

Revenim la primul punct la 
'ordinii 

de zi. Ve consult dacd
sunteti de acord cu organigrama prezentati privind Consiliul
Judetean.
Cine este ,,pentru"?

Domnul Popescu D. fon: Unul dintre vicepregedinti nu
este cuplat.

Domnul Mocanu Victor: Doamna vicepregedinte
Manolescu Cecilia are in subordine Directia de Dezvoltare
RegionalS iar domnul vicepregedinte Drdgoi Emilian are in
subordine institutii le de culturS.

tnc5 o datS supun la vot proiectul de hotdrdre. Cine este
,,pentru"?

Supus la vot, proiectul de hot5rSre a intrunit 13 voturi
,,pentru" - (Baciu Gabriel, Dobricd Dumitru, Neagu petre
Emanoil, Pitig Cornel, Munteanu Mariana Anuta, Rinciog Dan,
Bodea Gheorghe, Barna Mariana, Rogioru claudia, David gtefan,
Cirlan Gheorghe, Ivagcu Ddnut gi Pregedintele Consiliului Judelean
Buzdu) gi 16 voturi ,,impotriv5" (Dr5goi Emilian, Manolescu Cecilia
, Bita Adrian, Ene Dumitru, Faifer loan, Ghinioiu constantin, Il ieg
Alina, Scdntei Faustin - Doru, Tudor Mariana Carmen,
Mateegescu Ioan - caton, Munteanu Sorin, Mocanu Liviu - Mihai,
Voicu Constantin, Popescu D. Ion, Olariu Vasile, Podeanu
Aurel ian).

Domnul Mocanu Victor: - Ce problem6 aveti acum?

Domnul Popescu D. fon: Unul dintre vicepregedinfi,
domnule Pregedinte.

t2



Domnul Mocanu Victorr - Nu are ca sarcind nicio directie
din cadrul Consi l iului Judetean, are unitdt i  subordonate Consi l iului
Judetean.

Cerdnd permisiunea sE intervind, doamna Oprea Mirela a
spus: - Conform prevederilor legale, stabilirea atributii lor se face
prin dispozilia Pregedintelui gi nu prin organigram5.

Domnul Popescu D. Ion: - Solicitdm 5 minute pauzd'

Domnul Mocanu Victor: De acord gi poate in aceste 5
minute mai discutali 9i problema investitiilor pentru cE inc5 o datd
vd spun va apdrea o chestiune ur6t5, un om sd aibd podet 9i
celSlalt  nu.

*

DupS revenirea in sala de gedinte a domnilor consilieri
judeleni domnul Mocanu Victor a supus la vot proiectul de
hot5r6re privind aprobarea num5rului de personal, a num5rului de
functii publice, a organigramei gi statului de functii pentru
aparatul de specialitate al Consiliului Judetean BuzSu forma
revizuit5.

Proiectul de hot5rdre, supus la vot a fost aprobat cu 29 de
voturi ,,pentru" de cei 28 de consilieri judeteni prezenti gi
Pregedintele Consiliului Judetean BuzHu.

Domnul Mocanu Victor: Supun la vot proiectul de
hot516re privind completarea Planului de achiziti i publice al
Consi l iului judetean Buz6u in anul 2010.

Supus la uot, proiectul de hotdrdre a intrunit 13 voturi
,,pentru" - (Baciu Gabriel, Dobricd Dumitru, Neagu Petre
Emanoil, Pitig Cornel, Munteanu Mariana Anuta, Rinciog Dan,
Bodea Gheorghe, Barna Mariana, Rogioru Claudia, David $tefan,
Cirlan Gheorghe, Ivagcu D5nut gi Pregedintele Consiliului Judetean
Buzdu) gi 16 voturi ,,impotriv5" (Drdgoi Emilian, Manolescu Cecilia
, Bita Adrian, Ene Dumitru, Faifer Ioan, Ghinioiu Constantin, Il ieS
Alina, Sc6ntei Faustin - Doru, Tudor Mariana Carmen,
Mateegescu loan - Caton, Munteanu Sorin, Mocanu Liviu - Mihai,
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Voicu Constantin, Popescu D. Ion, Olariu Vasile, Podeanu
Aurel ian ).

Domnul Mocanu Victor: T5cerea nu este un r5spuns
pentru un ales local. Trebuie sd aveti de acum incolo o motivatie,
pentru cE inseamn5 cE sfidati ceilalti colegi gi nu este corect din
partea dumneavoastrS.

Domnul Popescu D: fon: - Domnule Pregedinte, la
,,Categorii de lucr5ri avute in vedere" avem ,, strat de piatrd
spartd la acostamente insuficient cotat in proiectul initial
aproximativ 4500 mc.

Domnul Mocanu Victor: - PdnS acum ati avut o s5pt5mdnd
de zile in care v-ati documentat. Vi s-a spus de ce trebuie fdcut
acest lucru. Am mai auzit o aberatie scrisd de un ziar care ne
iubegte foarte mult, care scrie cd modificdm valoarea proiectului.
Nu modific5m nimic, renunt5m gi complet5m in functie de ceea ce
se ivegte pe teren. Cu nimic nu se mdregte valoarea proiectului.
Vd rog sd aveti bunEvointd gi intelegeti lucrurile. Sunt lucruri prea
mari care trebuie fdcute pentru colectivitatea buzoiand pe care
dumneavoastrd vdd cE le refuzati cu o senin6tate greu de
imaginat.

Domnul David $tefan: - Domnule Pregedinte, eu atrag cu
tot respectul atentia cE suntem in situatia in care proiectul pe
Marea Infrastructur5 se poate bloca. Uniunea EuropeanS poate
retrage finantarea pentru acest proiect pentru cE aceste achizitii
sunt parte a acestui proiect.

Domnul Mocanu Victor: Noi vom realiza acest drum in
continuare cu aceastS structurd care a fost prev5zutd in proiect,
dar peste dou5 trei luni de zile cade structura. Sunteli
dumneavoastrd de vinS? Pentru cd proiectantul gi cu constructorul
au venit sE ne sesizeze acest lucru, ne-au spus gi de unde lu5m
acegti bani, ce lucrdri nu mai sunt absolut necesare, dar este
necesar sd bdgdm aceast5 piatrd gi dumneavoastrd spuneli cE nu
este necesar. Este o chestiune elementar5. Nu cred c5 aveti at6t
de mare rea vointd in dumneavoastrd, [u cred.

Domnul David $tefan: - VA solicitdm sd repuneti la vot
aceastd problemS. Poate c5, iatH, colegii au inteles.
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Domnul Mocanu victor:- Ne crampondm intr-o chestiune
care este jenantd.

Domnul David $tefan: - Deci nu se mai supune ra vot?

Domnul Mocanu Victor: - Nu.

Domnul David $tefan: - Domnule pregedinte, vE rog sd-mi
permitefi, am o propunere. ln nuinele grupului de consilieri PSD
vd solicit o gedin!5 extraordinard a Consiliului Judelean in data de
6 august cu dou6 puncte pe ordinea de zi: Master planul pe
degeuri gi raportul comisie constituite din consilieri judeleni
pentru Maternitatea Buz5u.

Domnul Mocanu Victor: - De acord, o voi convoca.
Ca urmare a epuizdrii ordinii de zi declar inchise lucrdrile

gedintei noastre de ast5zi.

Lucrdrile gedintei au lua sf6rgit.

EC.

SECRETA uLur,

DUMITMONAdNTCT

Steno-tehnored
Steliana gulS
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